
OKTATÁSI, KULTURÁLIS ÉS SPORTBIZOTTSÁG 
 

2009. január 27-ei ülésének 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 
 
 
• 1/2009. (I. 27.) bizottsági határozat arról, hogy a bizottság a Dorogi Márton 

Városi Művelődési Központ munkájáról szóló beszámolót elfogadásra 

javasolja. 

 
• 2/2009. (I. 27.) bizottsági határozat arról, hogy a bizottság az önkormányzat 

2009/2010. tanévre szóló beiskolázási tervről, illetve az óvodai 

beiratkozásról készült előterjesztést és határozati javaslatot elfogadásra 

javasolja. 

 
• 3/2009. (I. 27.) bizottsági határozat arról, hogy a bizottság a Püspökladányi 

Általános Iskola és Előkészítő Szakiskola, Alapfokú Művészetoktatási 

Intézmény, Pedagógiai Szakszolgálat intézményi minőségirányítási 

programjának jóváhagyását támogatja. 

 
• 4/2009. (I. 27.) bizottsági határozat arról, hogy a bizottság az egyes 

önkormányzati hatáskörök gyakorlásának átruházásáról szóló 8/2004. (III. 

26.) rendelet módosításáról készült előterjesztést és rendelet-tervezetet 

elfogadásra javasolja. 

 
• 5/2009. (I. 27.) bizottsági határozat arról, hogy a bizottság a nevelési, 

oktatási intézményekben a tanítási időkeret teljesítését csökkentő távollétek 

fenntartói jóváhagyására készült előterjesztést és határozati javaslatot 

elfogadásra javasolja. 

 



J e g y z ő k ö n y v 
 
 
Készült: az Oktatási, Kulturális és Sportbizottság 2009. január 27-ei üléséről 
 
Helyszín: Városháza, tanácskozóterem 
 
Jelen vannak: a bizottság tagjai a jelenléti ív szerint, 
 Petőné Papp Margit tanácsnok, főigazgató 
 Ráczné Fekete Ilona igazgató, 
 Kissné Bogár Ildikó igazgató 
 Papp Lászlóné óvodavezető, 
 Tányér József megbízott igazgató, 
 Rácz Józsefné, közművelődés szervező, 
 Fodorné Szabó Mária intézményfelelős 
 
TÓTH LÁSZLÓ bizottsági elnök 
 
Köszönti a megjelenteket, ismerteti és javasolja tárgyalásra a meghívó szerinti 
napirendeket. Kérdezi a bizottság tagjait, elfogadják-e a napirendeket. 
Megállapítja, hogy a bizottság határozatképes. Bejelenti, hogy Kovács Krisztina 
bizottsági tag jelezte, hogy később érkezik. 
 
A bizottság egyhangú (6 igen) szavazattal a napirendeket elfogadja. 
 
A bizottság elnöke ezt követően tájékoztatja a jelenlévő vendégeket a bizottsági 
tárgyalás szokásos rendjéről: először a bizottság tagjai kapnak lehetőséget kérdések, 
vélemények megfogalmazására, majd a többi jelenlévő. 
 

1. N a p i r e n d 
 
TÓTH LÁSZLÓ bizottsági elnök 
 
Megkérdezi, hogy igazgató asszony kívánja-e kiegészíteni a beszámolóját? 
 
RÁCZNÉ FEKETE ILONA igazgató 
 
Nem. 
 
SZABÓNÉ BOJTOR ÉVA bizottsági tag 
 
A technikai-tárgyi felszerelés felújítására van-e elkülönített forrás az önkormányzat 
költségvetésében? 
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DR. BÁRDOS LAJOSNÉ bizottsági tag 
 
Érintésvédelmi felülvizsgálat határideje lejárt 2 éve. Kié ezért most a felelősség? Ne 
várjuk meg míg tragédia történik. Nincs pénz a hangtechnikára? Arra muszáj, hogy 
legyen. A szabadtéri színpad szégyene a városnak. A kultúrára kellene, hogy legyen 
pénz. A vészkijárat nem megfelelő, használhatatlan. 
 
RÁCZNÉ FEKETE ILONA igazgató 
 
Érdekeltség növelő támogatásra lehet pályázni évente – önrész szükséges hozzá, 
melynek a mértéke nincs megszabva. Volt rá példa, hogy az önkormányzat 300.000 Ft 
önrészt vállalt, de csak 80 e Ft támogatást nyert. Az érintésvédelemre több árajánlatot 
kértek ebben az évben, a költségvetés tervezésénél reméli, hogy a fenntartó betervezi. 
Ez az árajánlat csak a felülvizsgálat összegét tartalmazza, a tényleges hibák kijavítása 
lényegesen többe kerül. 
Az intézményvezető felelős a megvalósításáért. Az előző javítás 400 e Ft-ba került. A 
vészkijáratot évente felülvizsgálják, nincs vele semmi teendő. Rendelkeznek 
menekülési útvonaltervvel is. Mobil színpadot, sátrat bérelni szokták egy külső cégtől 
a rendezvényekre, évente kb. 500-600 e Ft-ba kerül. A korábbi években az ÖNHIKI-
ből kaptak is erre a feladatra támogatást, de már 2007-ben, 2008-ban nem. 
 
SZABÓ ATTILÁNÉ bizottsági tag 
 
Rengeteget dolgoznak a Művelődési Központ dolgozói. Sok rendezvény van nap, mint 
nap. Nincs fénytechnika, nincs hangtechnika, színpad, ami a mai kornak megfelelne. 
A civil szervezetek számára szánt összegből kellene megvalósítani egy évben a 
beszerzést, azután megtérülne, kölcsönzésbe lehetne adni. Nem tudnak nagy 
rendezvényeket szervezni, mint civil szervezet, mivel a technikai háttér nincs 
biztosítva. Nagyon színvonalas és jól szerkesztett a helyzetelemzés. A 6. oldal taglalja 
a generációknak nyújtott programokat. 
Az idős korosztálynak sok jó program, elfoglaltság biztosított. Az ifjúsági programok 
számát kevésnek tartja. Mi lett az ifjúsági koncepcióval? Bár a bevétel csökkent, de 
örül annak, hogy egyre kevesebb a „piac”. A Sárréti Napok zárónapját valahogyan 
másképpen képzeli el. Szerinte régiós szintre kellene emelni. 
 
TŐKÉNÉ NAGY ILONA bizottsági tag 
 
A 9. oldalon olvasható a Sárréti kistérségi közművelődési együttműködésről 
megfogalmazott elismerések. Ez jó érzéssel tölti el. Rengeteg programot szerveznek az 
intézmény közművelődési szakemberei, jó ezt így egybefogva látni. 
 
DR. BÁRDOS LAJOSNÉ bizottsági tag 
 
Nem túlzott bizalmat feltételez, hogy mindig közhasznú vagy közcélú személy végzi a 
pénztár kezelését? Nyugodt az igazgató asszony e felől? 
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RÁCZNÉ FEKETE ILONA igazgató 
 
Feltétel nélkül megbízik a dolgozóiban, mivel ugyanazokat az embereket igyekeznek 
mindig újra alkalmazni. Sajnos erre a feladatra nem kapnak állandó státuszt, ezt csak 
így tudják megoldani. 
 
PAPP LÁSZLÓNÉ óvodavezető 
 
Lelkiismeretesen végzik a munkájukat, szép dolgokat csinálnak. Jó gondolat, a civilek 
forrásának bevonása az eszközbeszerzésre, de nem igazán járható út. Pályázatokkal 
kellene élni. Az új kezdeményezéseket kell támogatni, ami széles körű érdeklődést 
vonz. Gratulálni tud csak a munkához. 
 
PETŐNÉ PAPP MARGIT főigazgató, tanácsnok 
 
Gratulál az anyaghoz, jól szerkesztett. Minden pályázati lehetőséget ki kell használni. 
Nagyon feszített a létszám, ezzel a fenntartó tisztában van, de csak ezzel a létszámmal 
tudják működtetni, a rendelkezésre álló keretből. Mindenért az intézményvezető 
felelős. Az ifjúsági koncepcióból már nagyon sok minden megvalósult. Lehet, hogy 
több ajánlatot kellene tenni az ifjúság számára. Ehhez kell megteremteni a megfelelő 
színteret. A „Tanoda” program sokat segítene ezen, amelyre most áll szándékukban 
pályázatot benyújtani. 
 
TÓTH LÁSZLÓ bizottsági elnök 
 
Az intézményben nagyon színvonalas munka folyik, ezzel a nagyon alacsony 
létszámmal is. Csak gratulálni tud az intézmény dolgozóinak. 
A bizottság tagjait szavazásra kéri. 
 
A szavazás eredménye: 6 igen. 
 
1/2009. (I. 27.) oktatási, kulturális és sportbizottsági határozat 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Oktatási, Kulturális és Sportbizottsága 
a Dorogi Márton Városi Művelődési Központ munkájáról szóló beszámolót 
elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 
 
Határidő: 2009. január 29. 
 
Felelős: Tóth László bizottsági elnök 
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2. N a p i r e n d 
 
TÓTH LÁSZLÓ bizottsági elnök 
 
Megkérdezi, hogy van-e az előterjesztéssel kapcsolatosan valakinek kérdése, 
véleménye. 
 
BÉKÉSI ZOLTÁN bizottsági tag 
 
Az anyagban többször szerepel, hogy a Petőfi Sándor Általános Iskolai Tagintézmény 
3, a Kálvin Téri Általános Iskolai Tagintézmény 2, a Petritelepi Általános Iskolai 
Tagintézmény 1 elsős osztályt indíthat a következő tanévben. A határozati javaslatban 
csak összesen szerepel az indítható osztályok száma. Nem kellene-e a határozati 
javaslatban is tagintézményenként meghatározni? 
 
TŐKÉNÉ NAGY ILONA bizottsági tag 
 
35-36 fő a Petritelepi tagintézménybe beiskolázandó gyermekek száma. Nem lehetne-e 
még egy csoportot beindítani a Petritelepen? 
 
DR. BÁRDOS LAJOSNÉ bizottsági tag 
 
Az óvodánál kötelező érvényű-e a 3 éves kortól való óvodába járás? A bölcsőde 
visszafelé fejlődik ismeretei szerint. A gyerekek száma nagyon kevés, akik után a 
szülő térítési díjat fizet. Túlzottnak tartja az ingyenes étkeztetést, mivel ez nagyon 
megterheli az önkormányzatot. 
 
PETŐNÉ PAPP MARGIT főigazgató, tanácsnok 
 
A beírt gyermekek létszáma szabja meg a végső indítható osztályok számát. Az iskolai 
beiratkozásra három nap áll rendelkezésre, az első két nap mindenki a saját 
tagintézményébe tartozó gyermekeket írhatja be, a harmadik napon pedig azokat a 
gyerekeket, akik körzetileg nem az adott tagintézményhez tartoznak. Előzetes 
becslések szerint kb. 160 fő a beiskolázható gyermekek száma, de ez lehet akár 165 fő 
is, így már a maximált létszám fölé emelkedhet egy-egy indítható osztály létszáma és 
akkor lehetőség adódik egy plusz osztály indítására. 
A beiskolázási terv nem a végső döntést jelenti. Ez azt jelenti, hogy akár 7 osztály is 
indítható. Esély van rá, mivel Szerepről 6-7 gyermeket át akarnak hozni 
Püspökladányba. 35-36 fő a körzethatár szerinti gyermeklétszám a Petritelepen. Ha ide 
lesznek irányítva ezek a gyerekek, akkor van esély a 2 osztály indítására. 
Egy székhelye van az intézménynek, ez a Petőfi u. 9. szám alatt található, a beíratás itt 
lesz, de nem azt jelenti, hogy mind a 6 osztály itt fog indulni. A 3-2-1 osztály a terv, 
ami változhat, a beiratkozások lezárultával. 
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PAPP LÁSZLÓNÉ óvodavezető 
 
A közoktatási törvény kötelezővé teszi az óvodába járást ötödik életévtől. A házirend 
szabályozza a harmadik életévüket betöltött gyermekek felvételét. 
Integrációs program szorgalmazza a HHH-s gyermekek három éves kortól való 
óvodába járását. Ez a felzárkóztatás szempontjából sokat jelent. Csak szobatiszta 
gyermeket vesznek fel, nagyon ritka az ettől való eltérés. Az óvodában még nem 
érezhető a lehúzó hatása a HHH-s gyerekeknek. Az állam adja az ingyenes 
étkeztetésre a támogatást, nem az önkormányzat. 
 
TÓTH LÁSZLÓ bizottsági elnök 
 
Békési Zoltán bizottsági tag felvetésére válaszolva elmondja, hogy mivel egy 
intézményről van szó, nem tartja indokoltnak külön a tagintézményben indítható 
osztályok számát megjelölni a határozati javaslatban. 
 
A bizottság tagjait szavazásra kéri. 
 
A szavazás eredménye: 6 igen. 
 
2/2009. (I. 27.) oktatási, kulturális és sportbizottsági határozat 
 
Püspökladány Város Önkormányzatának Oktatási, Kulturális és Sportbizottsága 
az önkormányzat 2009/2010. tanévre szóló beiskolázási tervéről, illetve az óvodai 
beiratkozásról készült előterjesztést és határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: 2009. január 29. 
 
Felelős: Tóth László bizottsági elnök 
 

3. N a p i r e n d 
 
TÓTH LÁSZLÓ bizottsági elnök 
 
Megkérdezi, hogy van-e kérdése, véleménye, javaslata valakinek az anyaggal 
kapcsolatban. 
 
DR. BÁRDOS LAJOSNÉ bizottsági tag 
 
Mi az elképzelés az iskolaotthonos oktatás folytatására? Nem kellene-e visszaállni az 
eredeti tanítási rendhez? Az intézményi minőségirányítási programnál az erkölcsi 
nevelést egyetlen tagintézménynél sem látta. Miért? Véleménye szerint óriási szükség 
lenne rá. 
 
 
 



 6 

PETŐNÉ PAPP MARGIT főigazgató, tanácsnok 
 
Iskolaotthonos oktatás onnan indult, hogy a gyermekvédelmi támogatásban részesülő 
gyermekek, csak öt órát tölthettek az iskolában. Emiatt lényegesen lecsökkent a 
napközis gyermekek száma. Ez csoportösszevonásokat eredményezett, ami a 
pedagóguslétszám leépítésével járt. Szakmailag megalapozott ez a program. A szülők 
nyilatkozatát be kellett szerezni, hogy ebben az oktatási formában vehessen részt a 
gyermeke. A Petőfi Sándor Általános Iskolai Tagintézményben 1-4. osztály felmenő 
rendszerben, a Kálvin Téri Általános Iskolai Tagintézményben 1-2. osztály felmenő 
rendszerben, a Petritelepi Általános Iskolai Tagintézményben szintén 1-2. osztály 
felmenő rendszerben került bevezetésre. Ha igény merül fel a napközis osztályra, azt 
biztosítani kell. 2009. január 1-jétől ez a szabályozás oldódott jogszabályi változás 
miatt is. 
 
DR. BÁRDOS LAJOSNÉ bizottsági tag 
 
Az iskolaotthonos oktatásban résztvevő gyermekek szülei a közepes és gyenge 
képességű gyerekekkel való foglalkozást nem tartják elegendőnek. Otthon sok időt 
kell fordítani a gyakorlásra. 
 
PETŐNÉ PAPP MARGIT főigazgató, tanácsnok 
 
Semmivel sem kaptak többet a gyermekek a napközis rendszerben, mint ebben az 
oktatási formában.  
Az erkölcsi nevelés azért nem került be az anyagba, mivel minden tantárgy tanításánál 
alkalmazzák. A pedagógiai programban benne van. 
 
SZABÓNÉ BOJTOR ÉVA bizottsági tag 
 
Mikor történik a szülő nyilatkoztatása, hogy melyik oktatási formát akarja igénybe 
venni? 
 
PETŐNÉ PAPP MARGIT főigazgató, tanácsnok 
 
A beiratkozásnál már nyilatkoznak a szülők, hogy akarják-e az iskolaotthonos oktatást, 
vagy nem. 
 
SZABÓ ATTILÁNÉ bizottsági tag 
 
Marad a jelenlegi felmenő rendszer? 
 
PETŐNÉ PAPP MARGIT főigazgató, tanácsnok 
 
A változtatás lehetőségét mindig meg kell hagyni. 
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DR. BÁRDOS LAJOSNÉ bizottsági tag 
 
Képes-e arra egy iskola, hogy pihentető, szabadidős tevékenységet biztosítson? 
 
SZABÓ ATTILÁNÉ bizottsági tag 
 
Szabadidős tevékenység – tapasztalata szerint -, hogy a lepusztult iskolaudvaron 
rohangálnak a gyerekek. Ez nem elegendő. 
A Művészeti Iskola munkáját is megnehezíti az iskolaotthonos oktatás, mivel a 
gyerekek fáradtan, késő este jutnak el a zeneiskolába. 
 
TŐKÉNÉ NAGY ILONA bizottsági tag 
 
A tanító néninek észre kell vennie, ha fáradnak a gyerekek, és akkor pihentetni kell 
őket. Azt is észre kell, hogy vegye a pedagógus, hogy hol marad le a tanuló, ezt a 
lemaradást egyénileg tudja fejleszteni, ebben az oktatási formában. 
 
PAPP LÁSZLÓNÉ óvodavezető 
 
Nagyon nehéz megszervezni úgy az oktatást, hogy mindennek megfeleljen az iskola. 
 
BÉKÉSI ZOLTÁN bizottsági tag 
 
Szerinte a pedagógusok igyekeznek úgy szervezni az elfoglaltságot, hogy el tudjon 
jutni a gyerek a külön foglalkozásra is. A HHH-s gyermekek szempontjából jó oktatási 
formának tartja az iskolaotthonos oktatást. 
 
TÓTH LÁSZLÓ bizottsági elnök 
 
Párhuzamot kell vonni a két forma között, mindegyiknek van előnye, hátránya. Az 
iskolaotthonos oktatásban nem cselleng a gyerek az utcán, míg a másik esetben, ha 
nem veszi igénybe a szülő a napközit, a gyerek az utcán töltheti ideje nagy részét. 
 
DR. BÁRDOS LAJOSNÉ bizottsági tag 
 
Az IMIP évenkénti értékelésében sokan vesznek részt, olyanok, akik az oktatáshoz 
nem értenek, ezért nincs a pedagógusnak tekintélye. A liberális oktatás 
következménye, hogy mindenki beleszólhat az iskolai oktatásba, ez pedig a liberális 
jogszabályok következménye. 
 
TÓTH LÁSZLÓ bizottsági elnök 
 
A bizottság tagjait szavazásra kéri. 
 
A szavazás eredménye: 6 igen. 
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3/2009. (I. 27.) oktatási, kulturális és sportbizottsági határozat 
 
A Püspökladányi Általános Iskola és Előkészítő Szakiskola, Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény, Pedagógiai Szakszolgálat intézményi 
minőségirányítási programjának jóváhagyását támogatja. 
 
Határidő: 2009. január 29. 
 
Felelős: Tóth László bizottsági elnök 
 

4. N a p i r e n d 
 
TÓTH LÁSZLÓ bizottsági elnök 
 
Megkérdezi, hogy van-e a negyedik napirendhez kérdése, véleménye valakinek. 
 
BÉKÉSI ZOLTÁN bizottsági tag 
 
Az önkormányzat, mint fenntartó számára fontos lehet, hogy a felsorolt 
dokumentumokat ismerje. Bizottsági szintet kevésnek tartja ezek ismeretét, nem 
támogatja az előterjesztést. 
 
Megérkezett KOVÁCS KRISZTINA bizottsági tag. 
 
TÓTH LÁSZLÓ bizottsági elnök 
 
A bizottság tagjait szavazásra kéri. 
 
A szavazás eredménye: 6 igen és 1 tartózkodás. 
 
4/2009. (I. 27.) oktatási, kulturális és sportbizottsági határozat 
 
Az egyes önkormányzati hatáskörök gyakorlásának átruházásáról szóló 8/2004. 
(III. 26.) rendelet módosításáról készült előterjesztést és rendelet-tervezetet 
elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: 2009. január 29. 
 
Felelős: Tóth László bizottsági elnök 
 

5. N a p i r e n d 
 
TÓTH LÁSZLÓ bizottsági elnök 
 
Megkérdezi, hogy van-e az ötödik napirendhez kérdése, kiegészítése, véleménye 
valakinek. 
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BÉKÉSI ZOLTÁN bizottsági tag 
 
Arra kíváncsi, hogy az előterjesztés a tagintézmény-vezetők javaslata alapján készült-
e? 
 
PETŐNÉ PAPP MARGIT főigazgató, tanácsnok 
 
A javaslat a középiskolából érkezett. A Többcélú Intézményben a tagintézmény-
vezetők a szokásos hétfői vezetői megbeszélésen ismerhették meg a középiskola 
felvetését, mellyel egyetértettek, és iskolánk is támogatta, hogy a fenntartó felé 
közvetítsük a javaslatot. 
 
TÓTH LÁSZLÓ bizottsági elnök 
 
Szavazásra szólítja fel a bizottság tagjait. 
 
A szavazás eredménye: 7 igen 
 
5/2009. (I. 27.) oktatási, kulturális és sportbizottsági határozat 
 
A nevelési, oktatási intézményekben a tanítási időkeret teljesítését csökkentő 
távollétek fenntartói jóváhagyására készült előterjesztést és határozati javaslatot 
elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: 2009. január 29. 
 
Felelős: Tóth László bizottsági elnök 
 

6. N a p i r e n d 
 
BÉKÉSI ZOLTÁN bizottsági tag 
 
Azt szeretné tudni, hogy a Petritelepi Általános Iskolai Tagintézménynek milyen 
visszafizetési kötelezettsége van? 
 
PETŐNÉ PAPP MARGIT főigazgató, tanácsnok 
 
Két különböző dolog összemosódott a tagintézmény esetében. 2008. szeptember 1-
jétől a MÁK ellenőrizte az intézményeket. 2.900 eFt volt a Többcélú Intézménynek a 
visszafizetési kötelezettsége. A Petritelepi tagintézmény képesség kibontakoztató és 
felzárkóztató pályázatot adott be becsült létszám alapján, a pályázatot megnyerték. A 
TÁMOP-nál szakértőket kellett igénybe venni, akik megállapították, hogy csak egy 
tagintézménynél vehetik igénybe a támogatást, így a Peteritelepi tagintézmény lett a 
felhasználó. Céltartalékba került az összeg, a felhasználás most történik. 
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DR. BÁRDOS LAJOSNÉ bizottsági tag 
 
Mivel újabb hatáskör került a bizottság hatáskörébe, nem vehetnének-e részt a 
tagintézmények vezetői is a bizottsági üléseken? 
Javasolja, hogy Kodolányi János születésének-halálának évfordulóját méltóan 
ünnepelje meg a város, egy emléktábla elhelyezésére is gondol. Azt szeretné tudni, 
hogy hogyan lehet ezt megvalósítani? 
 
TÁNYÉR JÓZSEF igazgató 
 
Kodolányi János püspökladányi kötődését ismerteti. A Kiss Ferenc – Bajcsy-
Zsilinszky utca sarkán lévő házra lehetne felhelyezni az emléktáblát, de ehhez az 
épület tulajdonviszonyát tudni kell. Répási Róza tanárnővel kell felvenni a kapcsolatot 
ez ügyben, vagy a Széchenyi Körrel. 
 
SZABÓNÉ BOJTOR ÉVA bizottsági tag 
 
Felhívja minden kedves érdeklődő figyelmét a Művészeti Iskola által minden évben 
megrendezésre kerülő FARSHANG rendezvényre, melyre február 13-14-15-én kerül 
sor, szeretettel várják a képviselőket és bizottsági tagokat. Kéri, hogy a részvétel 
napját mindenki jelölje meg a belépőjegyek miatt. 
 
PETŐNÉ PAPP MARGIT főigazgató, tanácsnok 
 
Mindenkit tájékoztat arról, hogy a bizottsági ülések nyilvánosak, bárki részt vehet 
rajtuk, beleértve a tagintézmény-vezetőket is, de ettől függetlenül, ha ez az igény 
fognak kapni meghívót. 
 
TÓTH LÁSZLÓ bizottsági elnök 
 
Mindenkinek megköszöni a munkáját, az ülést bezárja. 
 
 
 
 

k.m.f. 
 
 
 
 
 F o d o r n é   S z a b ó   Mária T ó t h   László 
 jegyzőkönyvvezető bizottsági elnök 
 


